
Protokół nr 1/2019 

z posiedzenia Rady Osiedla Podjuchy w dniu 15.05.2019. 

 

Obecni: 14 radnych oraz 1 gość. 

Porządek posiedzenia: 

1. Głosowanie nad przyjęciem rozszerzenia porządku obrad RO Podjuchy w 

uzupełnieniu do porządku posiedzenia inaugurującego. 

1. Uzupełnienie składu zarządu RO Podjuchy. 

2. Standardy pracy RO Podjuchy w kadencji 2019-2024. 

3. Uchwała określająca priorytety i kierunki pracy RO Podjuchy w kadencji 

2019-2024. 

4. Uchwała dotycząca dzierżawy działki przy ulicy Torowej w Podjuchach. 

5. Uchwała określająca sposób zagospodarowania środków z KISSiM. 

6. Uchwała zatwierdzająca koncepcję architektoniczną Lapidarium Parku 

Dobrosąsiedzkiego. 

7. Podsumowanie Dobrosąsiedzkiej Akcji Sprzątania Podjuch. 

8. Przygotowania do otwarcia Parku Wolności w Podjuchach. 

9. Podjuszański Dzień Dziecka 2019. 

10. Jarmark Piotra i Pawła 2019. 

11. Podjuszańskie Harce 2019. 

12. Przygotowanie spotkania z mieszkańcami w sprawie przebudowy Węzła 

Krygiera-Granitowa. 

13. Raport z przebiegu inwestycji w Podjuchach. 

14. Sprawy bieżące: 

a) Zabudowa górnych tarasów Podjuch. 

b) Spór mieszkańców wokół budowy garaży przy ulicy Białej. 

c) Skarga mieszkańców na zniszczenie skrzyżowania ulic: Marmurowa-

Niklowa. 

d) Inicjatywa mieszkanki Podjuch zmierzająca do likwidacji linii autobusowej 

nr 85. 

15. Określenie harmonogramu posiedzeń RO Podjuchy. 

16. Określenie harmonogramu dyżurów RO Podjuchy. 

17. Zgłoszone ALERTY. 



18. SBO2020. 

19. Korespondencja przychodząca i uwagi od mieszkańców. 

20. Wolne wnioski i postulaty. 

 

Ad. 1. 

Głosowało 14 osób: 

,,za’’ – 14 

,,przeciw’’ – 0 

,,wstrzymuję’’ - 0 

 

Ad. 2. 

Nominacja przez Przewodniczącego Rady Osiedla Podjuchy Macieja Szyszko 

Mirosławy Roźmiej na Skarbnika Rady Osiedla Podjuchy, Jarosława Warchoła na 

Wiceprzewodniczącego Rady Osiedla Podjuchy, Pauliny Wolińskiej na Sekretarza 

Rady Osiedla Podjuchy oraz Anety Próby na Członka Zarządu. Wszystkie nominacje 

zostały przyjęte przez nominowanych. 

Głos w dyskusji zabrała Marta Wójcik, popierając kandydaturę Anety Próby. W 

podobnym tonie wypowiedziała się Katarzyna Biźnia-Nowak 

Do komisji skrutacyjnej zgłosili się: Dominik Janas, Marta Wójcik oraz Jolanta 

Sylwanowicz. 

Głosowanie tajne. 

Odczytanie protokołu przez Przewodniczącego Komisji Skrutacyjnej Dominika 

Janasa. 

Głosowało: 14 osób. 

Decyzją Radnych Wiceprzewodniczącym Rady Osiedla Podjuchy został Jarosław 

Warchoł, Skarbnikiem Mirosława Roźmiej, Sekretarzem Paulina Wolińska oraz 

Członkiem Zarządu Aneta Próba. 

Przerwa. 

 

Ad. 3. 



Omówiono standardy pracy oraz wartości, którymi będzie kierowała się Rada. 

Maciej Szyszko zachęcił w zaproszeniu każdego radnego do odnalezienia swojego 

miejsca w Radzie i sprecyzowania działalności, którą chce się zajmować. Jolanta 

Sylwanowicz przekazała uwagę na temat kolportażu zaproszeń i plakatów na 

spotkania Podjuszańskiego Klubu Seniora. Ustosunkowanie się do problemu przez 

Przewodniczącego. 

 

Ad.  4. 

Rada Osiedla Podjuchy podjęła uchwałę NR 1/2019 określającą priorytety i 

kierunki pracy w kadencji 2019-2024. 

PEŁNA TREŚĆ UCHWAŁY: Rada Osiedla Podjuchy na starcie kadencji 2019-2024 

jako priorytetowe określa następujące kierunki pracy: 

 

I. Dokończenie budowy, wyposażenie i uruchomienie Centrum Aktywności 

Lokalnej Krzemień Podjuchy. 

I. Dopilnowanie procesu strategicznej budowy Węzła Krygiera-Granitowa. 

II. Zagwarantowanie środków, dopilnowanie przebudowy ulic  Smoczej i  

Krzemiennej. 

III. Dopilnowanie przebudowy Zintegrowanego Węzła Przesiadkowego w 

Podjuchach. 

IV. Plan MZP PODJUCHY CENTRUM i budowa nowego centrum Podjuch. W tym 

rewitalizacja rynku w Podjuchach, terenów po starej Pętli Autobusowej w 

Podjuchach (kwartał: Szlamowa, Metalowa, Karpia)  oraz dzikiego parkingu 

przy ulicy Krzemiennej-Okrężnej. 

V. Zagwarantowanie środków i budowa Stanicy Wodnej Podjuchy. 

VI. Dokończenie budowy Parku Wolności (etap przed Biedronką, chodniki 

okalające i miejsca postojowe. 

VII. Dokończenie budowy Bazy Trekkingowej Puszczy Bukowej 

BUKOVASPORT.  Wyposażenie i uruchomienie. 

VIII. Dopilnowanie budowy dwustronnego chodnika Granitowa. 

IX. Dopilnowanie budowy ciągu pieszego Walczaka-Skalista. 

X. Dokończenie budowy schodów terenowych z oświetleniem Falskiego-

Korczaka. 

XI. Chodnik Berka Joselewicza. 



XII. Oświetlenie drogowe Zakręt. 

XIII. Oświetlenie drogowe Ciasna. 

XIV. Podział geodezyjny działek górnego tarasu Podjuch pod 

budownictwo jednorodzinne i sprzedaż (kwartały: Sąsiedzka, Ukośna, 

Wschodnia, Olkuska, Autostarda A6). 

XV. Park Dobrosąsiedzki. Dopilnowanie budowy Lapidarium w Parku 

Dobrosąsiedzkim. 

XVI. Dopilnowanie budowy Skateparku Chełminek. Nadzór nad fazą 

projektową i wykonawczą. 

XVII. 60 mb. chodnika Kołowska. 

XVIII. 40 mb. chodnika Ruda. 

XIX. Oświetlenie fragmentu ulicy Aluminiowej. 

XX. Utwardzenia ulicy Dzikiej, Radzymińskiej i fragmentu Piwnej. 

XXI. Oświetlenie drogowe ulicy Radzymińskiej. 

XXII. Utwardzenie drogowe ulicy Kozielickiej. 

XXIII. Chodnik na ulicy Rożnowskiej. 

XXIV. Budowa Lapidarium Radosna-Ostowa. 

XXV. Zwiększenie liczby miejsc postojowych i garażowych w obszarze 

osiedla. 

XXVI. Wsparcie placówek oświatowych w inwestycjach i remontach. 

XXVII. Rozwój wydarzeń sygnowanych marką Podjuchy. 

XXVIII. Bezpieczeństwo i porządek - działania na rzecz zmniejszenia patologii 

uzależnień, społeczne akcje profilaktyki, dążenie do eliminacji czynów 

chuligańskich, dobra współpraca z Policją i Strażą Miejską. Działania na rzecz 

utrzymania czystości, zwiększenie liczby śmietników, społeczne kampanie 

uświadamiające potrzebę troski o najbliższe otoczenie i przestrzenie 

wspólne. 

XXIX. Wsparcie dla dobrych rozwiązań w transporcie publicznym. 

XXX. Niezależnie od wyszczególnionej listy priorytetów reprezentowanie 

mieszkańców w sprawach w których zwrócą się o pomoc. 
 

UZASADNIENIE: Uchwała ma charakter master planu rozpoczynającej się 

właśnie kadencji Rady Osiedla Podjuchy. Jej merytoryczny zakres został określony 

na podstawie starań poprzedniej Rady Osiedla Podjuchy (kadencja 2015-2019), 

otwartych spotkań i rozmów z mieszkańcami. 

 



Głosowało: 14 osób 

,,za’’ – 14 

,,przeciw’’ – 0 

,,wstrzymuję’’ – 0 

 

Ad. 5. 

Uchwała NR 2/2019 wyrażająca stanowisko Rady Osiedla Podjuchy w sprawie 

dzierżawy fragmentu nieruchomości położonej przy ulicy Torowej w Szczecinie. 

 

PEŁNA TREŚĆ UCHWAŁY: Rada Osiedla Podjuchy pozytywnie opiniuje wniosek o 

dzierżawę fragmentu działki nr 22 obręb  4122 z przeznaczeniem pod uprawę 

warzyw. 

 

UZASADNIENIE: Wniosek ma charakter adekwatny do dotychczasowego 

wykorzystania terenu. 

 

Głosowało: 14 osób 

,,za’’ – 14 

,,przeciw’’ – 0 

,,wstrzymuję’’ – 0 

 

Ad. 6. 

Uchwała wyrażająca stanowisko Rady Osiedla Podjuchy w sprawie wykorzystania 

środków Komisji Inicjatyw Społecznych Sportu i Młodzieży z tzw. „małej dotacji” w 

roku 2019. 

 

PEŁNA TREŚĆ UCHWAŁY: Rada Osiedla Podjuchy decyduje o przeznaczeniu całości 

środków tzw. „małej dotacji” (6750 PLN) na rzecz Festynu Osiedlowego 

„Podjuszańskie Harce 2019”. 

 

UZASADNIENIE: Festyn osiedlowy Podjuszańskie Harce, to markowa, cykliczna, 

rokroczna impreza integrująca wszystkich mieszkańców osiedla Podjuchy. W 

wypracowanym kształcie wydarzenie rezonuje na pobliskie osiedla Prawobrzeżnej 



części miasta Szczecina. Impreza realizowana jest w formule przeglądu talentów, 

rekreacji rodzin na świeżym powietrzu, warsztatów, występów kulturalnych i 

wszelakich. Przez cały dzień trwania impreza obejmuje bardzo szerokie spektrum 

mieszkańców. 

 

Głosowało: 14 osób 

,,za’’ – 14 

,,przeciw’’ – 0 

,,wstrzymuję’’ – 0 

 

Ad. 7. 

Przedstawiono stopień zaawansowania prac projektowych zadania Lapidarium w 

Parku Dobrosąsiedzkim w Podjuchach.  Z uwagi na fakt, iż zadanie idzie 

realizacyjnym torem Szczecińskiego Budżetu Obywatelskiego odstąpiono od 

opiniowania.   

 

Ad. 8. 

Podsumowano akcję Dobrosąsiedzkiego Sprzątania Podjuch. Generalnie akcja 

zebrała dobre recenzje. Maciej Szyszko podniósł kwestię większej wytrwałości 

kadrowej przy kolejnej akcji. Justyna Redmer dodała, że przy następnej akcji należy 

zorganizować jeszcze bardziej zintensyfikowaną kampanię informacyjną. 

 

Ad. 9. 

Omówiono propozycje radnych atrakcji towarzyszące otwarciu Parku Wolności. 

Problemy wynikające z nieznanej dokładnie daty jego otwarcia. 

 

Ad. 10. 

Omówiono propozycje dotyczące Podjuszańskiego Dnia Dziecka 2019. 

 

Ad. 11. 



Omówiono plany organizacji Jarmarku Piotra i Pawła 2019. 

 

Ad. 12. 

Omówienie propozycji organizacji imprezy Podjuszańskie Harce 2019. 

 

Ad. 13. 

Omówienie przez Macieja Szyszko organizacji spotkania z mieszkańcami w sprawie 

Budowy Węzła Krygiera-Granitowa. 

 

Ad. 14. 

Przedstawienie raportu z przebiegu inwestycji przez Przewodniczącego. 

 

Ad. 15. 

Omówiono sprawy bieżące. 

Katarzyna Biźnia-Nowak opuściła spotkanie. 

 

Ad. 16. 

Odłożono na kolejne posiedzenie. 

 

Ad. 17. 

Odłożono na kolejne posiedzenie. 

 

Ad. 18. 

Omówiono strategię wykorzystania przez członków rady obywatelskiej aplikacji 

ALERT. 

 

Ad. 19. 

Omówiono zmiany w Budżecie Obywatelskim. 



 

Ad. 20. 

Pożar domu przy ul. Mechanicznej. Solidarna pomoc dla poszkodowanych. 

 

Ad. 21. 

Informacja o wystąpieniu warunki zabudowy dla obiektu o powierzchni 1000 m2 

położonym przy ul. Metalowej z przeznaczeniem pod pawilon handlowo-

usługowy. 

 

Protokołowała Paulina Wolińska 

 


